
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Folkušovej č.1/2024 

konaného 29. februára 2024 
 

 
Prítomní poslanci: viď prezenčná listina poslancov 
Prítomní hostia: viď prezenčná listina hostí 
Ostatní prítomní: Mgr. Lenka Bednarovská (starostka – predsedajúca) 
Mgr. Mária Lehotzká (zapisovateľka) 
Ohlásený začiatok zasadnutia: 29. februára 2023 o 16:30 hod. 
Skutočný začiatok zasadnutia: 29. februára 2023 o 16:31 hod. 
Miesto zasadnutia: Obecný úrad vo Folkušovej, Folkušová 11, 038 42 Príbovce 
 
Predsedajúca privítala prítomných na 1. zasadnutí obecného zastupiteľstva v roku 2024. Mgr. Máriu 
Lehotzkú poverila zapisovaním zápisnice zo zasadnutia, Ing. Mária Lukáča a Martina Petrinca poverila 
overením zápisnice. Skonštatovala, že sú prítomní 4 poslanci z 5 poslancov,  preto je obecné 
zastupiteľstvo uznášaniaschopné. 

 
Otvorenie 
 
Voľba návrhovej komisie 
Návrh: 
Predsedajúca navrhla predsedu  Mareka Marunu a člen  Ing. Mário Lukáč za návrhovú komisiu. 
Predsedajúca otvorila rozpravu. 
 
Rozprava: 
Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila rozpravu a 
oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti sú 
pred hlasovaním prítomní 4 poslanci. 
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh zloženia návrhovej komisie a prijatie 
uznesenia obecného zastupiteľstva č. 1/2024 v znení: 
 
K bodu2. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová  
 
     schvaľuje  
 
návrhovú komisiu v zložení predseda Marek Maruna a člen Ing. Mário Lukáč. za návrhovú komisiu. 
Predsedajúca otvorila rozpravu. 
 
Prítomní poslanci na hlasovaní: 4 
Výsledok hlasovania:  
za 4 
proti 0 
zdržal sa 0 
Nehlasovali: 0 
  
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 1/2024 tak, ako bolo 
navrhnuté. 



 
 
K bodu 3. 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 

 

Schvaľuje  program Obecného zastupiteľstva, a to  

 

1. Privítanie, otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva. Určenie zapisovateľky 

a overovateľov zápisnice 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Žiadosť o plánovanú výstavbu na parcele č.398/1 

6. Žiadosť o plánovanú výstavbu na rozdelených pozemkoch, parcely č. 96,97,98 

7. Správa z kontrolnej činnosti za rok 2023 

8. Správa z vykonaných kontrol 

9. Správa z kontrol prevodov nehnuteľného majetku obce 

10.  Diskusia pre verejnosť 

11. Rôzne 

12. Interpelácie poslancov 

13. Záver 
 

program 1. zasadnutia v roku 2024 Obecného zastupiteľstva Obce Folkušová zo dňa 29.2.2024. 

 
Prítomní poslanci na hlasovaní: 4 
Výsledok hlasovania:  
za 4 
proti 0 
zdržal sa 0 
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 2/2024 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
K bodu 4. 
 
 
Predsedajúca skonštatovala ,že neboli uložené žiadne ukladacie uznesenia. Preto môžeme prejsť 
k ďalšiemu bodu.  
 
K bodu 5.  



 
Predsedajúca oboznámila prítomných so žiadosťou na plánovanú výstavbu na parcele č. KN-C 398/1, 
ktorá bola doručená na obecný úrad Folkušová dňa 1.2.2024 od pána Martina Horičku.  
 
Rozprava: 
Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa prihlásil poslanec Marek Maruna a upozornil na 
vzniknutú situáciu s vodovodom, nakoľko nemáme štúdiu, ktorá nám určí, či prítok vody z prameňov, 
bude dostačujúci, pre obyvateľov obce. Predsedajúca ukončila rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k 
verejnému hlasovaniu. Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia. Predsedajúca zistila, 
že v rokovacej miestnosti sú pred hlasovaním prítomní 4 poslanci. 
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh a prijatie uznesenia obecného 
zastupiteľstva č. 3/2024 v znení: 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 

Schvaľuje 

výstavbu na parcele č. KN-C 398/1, ktorá bola doručená na obecný úrad Folkušová dňa 1.2.2024 od 

pána Martina Horičku. 

Prítomní poslanci na hlasovaní: 4 
Výsledok hlasovania: 
 za  
proti 0 
zdržal sa 4   
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo neschválilo uznesenie č. 3/2024 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
 
 
K bodu 6.  
 
Predsedajúca oboznámila prítomných so žiadosťou na plánovanú výstavbu 3 rekreačných domov na 
parcelách KN-C 96 a 98, k.ú. Folkušová v zmysle žiadosti zo dňa 13.2.2024 od realitného makléra pána 
Dušana Stančíka a potvrdenie prílohy k žiadosti o pripojenie odberného miesta s rozvojom 
distribučnej sústavy pre Stredoslovenskú distribučnú, a. s. na základe žiadosti zo dňa 13.2.2024.  
 
Rozprava: 
Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa prihlásil poslanec Marek Maruna a upozornil tak ako 
v predchádzajúcom bode č.5, na vzniknutú situáciu s vodovodom, nakoľko nemáme štúdiu, ktorá 
nám určí, či prítok vody s prameňov, bude dostačujúci, pre obyvateľov obce. Predsedajúca ukončila 
rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predseda návrhovej komisie predniesol 
návrh uznesenia. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti sú pred hlasovaním prítomní 4 
poslanci. 
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh a prijatie uznesenia obecného 
zastupiteľstva č. 4/2024 v znení: 
 



Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 

a ) Schvaľuje 

Výstavbu  3 rekreačných domov na parcelách KN-C 96, 98, k.ú. Folkušová v zmysle žiadosti zo 

dňa 13.2.2024 od pána Dušana Stančíka, realitného makléra. 

                        b) Schvaľuje 

   Potvrdenie prílohy k žiadosti o pripojenie odberného miesta s rozvojom distribučnej sústavy 
pre Stredoslovenskú distribučnú ,a.s. v zmysle žiadosti zo dňa 13.2.2024 od pána Dušana Stančíka, 
realitného makléra. 
 

   

Prítomní poslanci na hlasovaní: 4 
Výsledok hlasovania: 
 za  
proti 0 
zdržal sa: 4   
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo neschválilo uznesenie č. 4/2024 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
 
K bodu 7.  
 

Predsedajúca odovzdala slovo pani kontrolórke, Mgr. Lenke Žuchovej, ktorá informovala 

o správe z kontrolnej činnosti za rok 2023, ktorá bola doručená poslancom spolu so všetkými 

materiálmi k obecnému zastupiteľstvu na preštudovanie. 

 
Rozprava: 
Predsedajúca skonštatovala, že príchodom Maroša Jesenského došlo k zmene počtu prítomných 
poslancov zo 4 na 5.. Otvorila rozpravu,  do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila 
rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predseda návrhovej komisie predniesol 
návrh uznesenia. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti sú pred hlasovaním prítomní 5 
poslanci. 
 
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh a prijatie uznesenia obecného 
zastupiteľstva č. 5/2024 v znení: 
 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová  

schvaľuje 

správu z kontrolnej činnosti za rok 2023 

 
Prítomní poslanci na hlasovaní: 5 
Výsledok hlasovania:  



za 5 
proti 0 
zdržal sa 0 
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 5/2024 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
K bodu 8.  
 

Predsedajúca odovzdala slovo pani kontrolórke, Mgr. Lenke Žuchovej, ktorá informovala 

o správe vykonaných kontrol, ktorá bola doručená poslancom spolu so všetkými materiálmi 

k obecnému zastupiteľstvu na preštudovanie.  

 

 
Rozprava: 
Predsedajúca otvorila rozpravu.  Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila rozpravu a 
oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predseda návrhovej komisie predniesol návrh 
uznesenia. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti sú pred hlasovaním prítomní 5 poslanci. 
 
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh a prijatie uznesenia obecného 
zastupiteľstva č. 6/2024 v znení: 
 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová  

Berie na vedomie 

správu z vykonaných kontrol 

 
Prítomní poslanci na hlasovaní: 5 
Výsledok hlasovania:  
za 5 
proti 0 
zdržal sa 0 
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 6/2024 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
K bodu 9.  
 

Predsedajúca odovzdala slovo pani kontrolórke, Mgr. Lenke Žuchovej, ktorá informovala 

o správe z kontrol prevodov nehnuteľného majetku obce.  

 
Rozprava: 
Predsedajúca otvorila rozpravu.  Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila rozpravu a 
oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predseda návrhovej komisie predniesol návrh 
uznesenia. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti sú pred hlasovaním prítomní 5 poslanci. 



 
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh a prijatie uznesenia obecného 
zastupiteľstva č. 7/2024 v znení: 
 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová  

a) Prerokovalo 

b) Berie na vedomie 

správu z kontrol prevodov nehnuteľného majetku obce 

 
Prítomní poslanci na hlasovaní: 5 
Výsledok hlasovania:  
za 5 
proti 0 
zdržal sa 0 
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 7/2024 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
K bodu 10.  
 

Predsedajúca otvorila bod diskusia pre verejnosť  

 
Rozprava: 
 
 
Predsedajúca otvorila rozpravu.  Do rozpravy sa prihlásila p. Ľubica Sopociová a informovala o audite, 
ktorý bol vykonaný za rok 2022. Na otázky odpovedala p. Žuchová s návrhom, že pri ďalšom audite sa 
odporučí audítorovi, aby spravil kontrolu auditu aj za predchádzajúce roky 2021 a 2020. 
p. Ľubica Sopociová - požiadala o výstupné listy, ktoré stále nemá k dispozícií. Starostka Lenka 
Bednarovská odpovedala, že sú na spracovaní. 
Marek Maruna – poslanec sa opýtal bývalého starostu, či existuje štúdia vodovodu. Dostal prísľub na 
dohľadanie v kancelárií obce Folkušová po zasadnutí obecného zastupiteľstva. 
 

Predsedajúca ukončila rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predseda 
návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti sú pred 
hlasovaním prítomní 5 poslanci. 
 
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh a prijatie uznesenia obecného 
zastupiteľstva č. 8/2024 v znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 



Berie na vedomie 

diskusné príspevky občanov prednesené v bode Diskusia pre verejnosť  

  
Prítomní poslanci na hlasovaní: 5 
Výsledok hlasovania:  
za 5 
proti 0 
zdržal sa 0 
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 8/2024 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
K bodu 11.  
 
Predsedajúca otvorila rozpravu.  Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila rozpravu a 
oznámila, že sa pristúpi k ďalšiemu bodu. 
 
K bodu 12.  
 
Predsedajúca otvorila rozpravu.  Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila rozpravu a 
oznámila, že sa pristúpi k ďalšiemu bodu. 
 
Záver 
Predsedajúca poďakovala všetkým prítomným za účasť na rokovaní a zároveň poďakovala DHZ 
Folkušová za aktívnu pomoc pri jarných prácach okolo vodnej nádrže (vypílenie stromu a úprava 
terénu). 
 
 
Vo  Folkušovej 29. februára 2024 
 
 
Zápisnicu zapísala: 

Mgr. Mária Lehotzká 
 
Námietky k zápisnici: 
 
 
 
Overenie zápisnice: 
 

 
Ing. Mário Lukáč      Martin Petrinec 

       
 
 
 
 

Mgr. Lenka Bednarovská 
              starostka 



 
 
Prílohy: 
1. Pozvánka na zasadnutie obecného zastupiteľstva 
2. Prezenčná listina poslancov 
3. Prezenčná listina občanov a hostí 
4. Návrhy uznesení 1/2024 – 8/2024 
5. Uznesenia 1/2024 –8/2024 
6. Správa z kontrol činnosti za rok 2023 
7. Správa z vykonaných kontrol 
8. Správa z kontrol prevodov nehnuteľného majetku obce 
 
 


